
FAU Kirkevoll barne- og ungdomsskole                      REFERAT #08V22 

 

Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 4. mai 2022, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

 

 

Saksliste 1. Godkjenning av innkalling og saksliste, innspill til Eventuelt 

     2. Valg av fanebærere til 17. mai -toget (mini 2 stk) 

   3. Gjennomgang og formell godkjenning av FAUs Retningslinjer for Nettvett 

   4. Status «Verktøykassa» - gjennomgang av innspill fra representantene 

   5. Innspill; Praksisuke (arbeidsuke) på u. Skolen?  

   6. Eventuelt 

                  7. Arbeid i gruppene 

 

 

Referat 

1. Innkalling og saksliste ble godkjent. Det ble ikke meldt saker til eventuelt 

  Ingen innvendinger på innkalling og saksliste. Ingen saker meldt til eventuelt.  

 

2. Velge fanebærere til 17. mai-toget (ref forrige møte), minimum 2 stk  

  Setter ut på Facebook-sidene til klassene for å etterlyse fanebærere. 

 

3. Gjennomgang og formell godkjenning av FAUs Retningslinjer for nettvett (se print)   

- Forslag om å korte ned forsiden til bakgrunn for retningslinjene. 

- Beholde utheving og understreking. 

- Istedenfor å lære elevene å blokkere, lær dei å ta kontakt med mor/far. 

- Ta med «Det er lov å gjøre feil, ta kontakt med mor/far» på både del for foreldre og elevene. 

- Ta med nyttige lenker (Barnevakten, Politiet på Snapchat+++) 

- Ta kontakt med elevrådet for innspill. 

- Distribusjon: Be skolen om at det blir tatt opp på alle foreldremøter til høsten. Sende ut  på fredagsmail. 

- Viktigere å få ut retningslinjen, enn å holde på med detaljer. Kan revideres ved behov. 

VEDTAK: Retningslinjene enstemmig godkjent med de kommentarene gitt i møtet. 

 

4. Status «Verktøykassa» - gjennomgang av innspill. Skulle vi hatt en «Nett-adm»-gruppe eller ansvarlig? 

  Skal Facebook-siden til FAU brukes aktivt, bør man ha eigen gruppe. Neste års FAU får vurdere. 

 

5. Innspill: praksisuke /(arbeidsuke) på u.skolen?  

Usikkerhet i møte om grunn til uteblivelse av praksisuke. 

- Corona? 

- Politisk/endrede læreplaner? 

- Praktisk? 

Avventer svar fra rektor. 
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6. Status fra gruppene 

  

Aktivitet 

- Skoledisco gjennomført.. 

- Godt oppmøte (120 stk på 6-7 trinn) 

- Hadde det gøy 

- Ble varmt pga dårlig ventilasjon, en del gikk ut en stund 

 

 Bygg & Uteområde 

 - Dugnad gjennomført. 

Ca. 40 voksne og ca 10 elever (+ noen elever som dukket opp da rektor serverte pølser og brus) 

Det ble ryddet, kostet, plantet og sveist. 

Har fått tilbakemelding på at det var lagt merke til dagen etter. 

 

Tema/Ungdom 

Skaffe vakter til Disco: Greit med foreldre på torsdag/ verre på fredag. 

Stadig problem å skaffe foreldre til ulike arrangement. 

Vurdere hvordan man skal kommunisere til foreldre. 

Noen stiller opp på mye, mens andre lite. Bevistgjøre hvor mye tid enkelte bruker. 

Forslag: Lage årshjul som presenteres på foreldremøte til høsten. Gi uttrykk for forventning om at man stiller opp. 

 

Trafikk & Skolevei 

Kun vara til stede. 

 

Skole/ Hjem 

Foreldreundersøking:  

Ingen kunne stille på evalueringsmøte 

Undersøking i Vigilo neste år. 

Ta erfaringane fra i år med liten respons som lærdom. Usikkert hvor relevant det blir pga nytt system neste år. 

 

 

Økonomi 

Støtte til ettermiddagsaktivitetar: Ikke opnet opp ennå hos kommunen. 

Diverse faktura betalt. 

Ikkee gjort noko mer med klokkene. 

 

SU/ SMU 

Det ble avholdt SU/SMU-møte 27/4. Status fra dette gjennomgås på juni-møtet, da FAU-representant som deltok på 

SU/SMU-møtet ikke kunne komme i dag. 

Det avholdes ekstraordinært møte digitalt den 8. juni. Da skal SU/SMU stemme over ny ordlyd i skolereglementet ang 

bruk av smart-klokker (f.eks. mtp filming). 

FAU vil få tilsendt ordlyden til neste FAU-møte, så det kan stemmes over den da. (Resultatet blir tatt med i digitalt SU-

avstemmings-møte 8/6.) 

 

 

 



FAU Kirkevoll barne- og ungdomsskole                      REFERAT #08V22 

Natteravn: 

Natteravn startet opp sist fredag. 

Mangler fortsatt en del personer for å fylle opp alle dagene.  

 

7. Eventuelt 

 Ingenting 

 

8. Arbeid i gruppene 

  Fellesdelen ble avsluttet kl.20:15 og arbeidsgruppene ble oppmuntret til også å avholde møte på eget initiativ for 

å følge opp sine pågående saker. 

 
Møtet ble avsluttet kl. 20:30. Neste FAU-møte er onsdag 1.juni 

Til stede: 16 av 27 (2 vara) 

Forfall meldt: 9 av 27  

Fraværende, ikke meldt frafall: 4 av 27  

 

Referent: Arild Ertesvåg. 


